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>> Dobré ráno. >> Dobré ráno. >> Nedokážu vám říct, jak je pro mě 
příjemné být tady s vámi. Chybíte mi, když tu nejsem. Říkám vám, že ano. 
>> Taky nám chybíš. >> Děkuji. Děkuji. Pojďme do toho a začněme SŠ 
modlitbou.  

>> Milostivý Otče, moc ti děkuji za lásku, kterou jsi nám dal, za 
pravdu, kterou jsi nám zjevil v Kristu. Děkujeme Ti za všechny zásahy, 
které neustále děláš, abys dohlížel na naše životy a vedl je. A modlíme 
se, že se k nám dnes připojíš při našem studiu, abychom viděli, kde se 
nacházíme v historii a jaký pro nás máš záměr, abychom byli účinnými 
světly ve světě, abychom nesli poselství, které bude přivádět lidi zpět 
do Harmonie s Tebou. Modlíme se ve tvém svatém jménu. Amen. >> Amen. >> 

 Takže dnes pár oznámení. Jak jsem vám řekl, tuším před několika 
měsíci, měli jsme v kruhu nějaké požadavky na nějaký materiál, který by 
lidé mohli použít k umístění billboardů ve své komunitě. A tak jsme 
vydali první sadu a nyní máme druhou sadu, kterou nyní vydáváme. Pokud by 
o ně měl někdo zájem, bude to na našem webu. A to jsou jen digitální 
soubory, které lze ve vaší komunitě stáhnout a je to pro lidi kteří 
chtěli využít své zdroje z naší komunity k propagaci našeho materiálu. A 
tak tohle je druhá sada. *BYLI JSTE STVOŘENI PRO VÍCE* a pak webovky -
commandreason.com.- A stačí přejít na náš web. Najdete tam billboardy. 
Můžete to zadat do vyhledávače. Uvidíte, myslím, že je jich nyní na výběr 
minimálně osm. A každých pár měsíců budeme vydávat další. Zapište si do 
kalendáře dva týdny ode dneška, 22. dubna. Budu tu znovu osobně učit. Ale 
nebudeme mít společnou hostinu (potluck). Takže agape jsou jen jednou za 
měsíc. Ale budu tu osobně, pokud budete chtít přijít a být součástí naší 
třídy osobně. A pak v květnu budeme mít naše agape, akorát se přesune o 
týden. Chystáme se naplánovat každý druhý šabat v měsíci. Ale v květnu je 
maturitní víkend v LUCOMu. Ten víkend tam musím být. Takže to chceme 
přesunout na 20. května. A budeme mít třetí víkend v květnu. Uděláme si 
osobní lekce a společnou hostinu v květnu.  

Dnes máme lekci č. 4 ve čtvrtletí nazvaném "Poselství tří andělů". 
A název je "Bojte se Boha a vzdejte mu čest". A skočíme do nedělní lekce 
a první odstavec zní: Kniha Zjevení má oslovit naši generaci, aby byli 
lidé připraveni na Ježíšův brzký návrat a aby se s ním sjednotili při 
hlásání jeho poselství o posledních událostech světa. Zjevení ukazuje 
Boží plány a odhaluje plány satana. Představuje poslední Boží výzvu, jeho 
naléhavé a věčné poselství pro celé lidstvo. Poselství tří andělů, 
poslední poselství milosrdenství. Jak byste ho popsali?  

Pokud bychom se dokázali zmocnit celosvětových médií, každý web, 
každou digitální platformu, každou televizní a rozhlasovou stanici a z 
Bible číst slovo od slova poselství tří andělů tak, aby to každý člověk 
na světě slyšel čtené, přinesli bychom světu poselství tří andělů? >> Ne. 
>> Udělali jsme práci, kterou po nás chce Pán, a až tehdy přijdou 
poslední události a Kristus? To je to poselství? Takže pokud to čteme z 
Bible v jazyce, kterému lidé rozumějí, jak to, že to není dávání 
poselství tří andělů světu? Co nám chybí? >> Evangelium. >> Někdo řekl 
evangelium, ale nezačíná to poselství tím, že přišel první anděl s věčným 
evangeliem? >> Vztah. >> Chybí tam vztah. >> Chybí nám ukázkový příklad. 
>> Takže, to se mi líbí, chybí demonstrační příklad. Jde tedy o to, že 
bychom světu přinesli slova, ale slova jsou prostě konstrukty, které 
nesou význam. Pokud nevysvětlíme nebo neukážeme, co tato slova znamenají, 
jako slovo evangelium - dobrá zpráva. -Dobře, co je ta dobrá zpráva?- Tak 
pořád musíme všechno vysvětlit, aby pochopili, co to znamená, že? Je 
možné přinést poselství tří andělů světu takovým způsobem, že spíše než 
Boží tak prosazujeme Satanovo království? >> Ano. >> Je toto poselství 
tří andělů? Řekli bychom, že poselství tří andělů zahrnuje věčné 
evangelium, že? >> Ano Jo. Existuje však nějaké falešné evangelium, před 
kterým varoval Ježíš, že půjde do světa? Mohl by někdo použít poselství 
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tří andělů jako platformu, aby přinesl světu jiné evangelium pod záštitou 
poselství tří andělů?  

 
Říkáme, že poselství tří andělů je poselstvím spravedlnosti z víry, 

pokud jste to někdy slyšeli. Jeden ze zakladatelů Církve adventistů ve 
skutečnosti napsal, že poselství tří andělů je ospravedlnění z víry v 
pravdivosti, v jistotě. >> Před časem jsi se zmínil o posledním 
poselství, které jsme četli. Poslední poselství, které má jít do světa, 
je charakter Krista. >> Pravda o Božím charakteru lásky. Kristova 
podobenství, myslím, že to je strana 415. To jo. Ano, 415, 416. Je to 
přesně tak.  

Jak byste tedy vysvětlili spravedlnost z víry? Jestliže poselství 
tří andělů je spravedlnost z víry v pravdě, je to jisté poselství 
spravedlnosti z víry. Mohl byste světu přinést poselství spravedlnosti z 
víry, které ve skutečnosti spíše podporuje Satanovo království než Boží? 
Pod pláštíkem tří andělů a spravedlnosti z víry. Dovolte mi uvést 
příklad. Pokud přednášíme toto: "Spravedlnost z víry je zákonným 
prohlášením, že jsme považováni za spravedlivého Bohem, protože jste 
přijali Ježíšovu platbu krví, která bude použita ve vašich nebeských 
záznamech. Takže Otec vás prohlásí za právně spravedlivé, i když nadále 
zůstáváte nespravedliví." Je tohle poselství o spravedlnosti z víry? >> 
Ne. Ne. >> Chápete, že to je poselství, které je běžně přijímáno?  

Druhý list Korinťanům 5:21 nám říká, že tohle je spravedlnost. 
Toho, který hřícha nepoznal, za nás učinil hříchem, -to je ten 
náhradník/substituce- Věříme v zástupné usmíření Ježíše Krista, že se 
stal člověkem a zaujal místo hříšníka za účelem vykoupení lidstva a 
odstranění hříchu. Ale všimněte si, co se stane: 2 Kor 5:21 CSP "Toho, 
který hřícha nepoznal, za nás učinil hříchem, ABYCHOM se my V NĚM STALI 
Boží spravedlností." Poselství, které jsem vám přečetl dříve je: "Až 
přijmete tu platbu, která je aplikována právním mechanickým způsobem v 
soudní síni v nebesích do jakési matriční knihy a budete právně 
PROHLÁŠENI za spravedlivého i když ZŮSTÁVÁTE nespravedliví." Bible ve 
skutečnosti říká, že my SE STÁVÁME Boží spravedlností. A pokud přidáte 
další metafory Písma, MY ZÍSKÁVÁME nové srdce a přímého ducha. Ten Zákon 
je ve skutečnosti zapsán v našich srdcích a myslích. Máme obřízku srdce 
skrze Ducha. Kamenné srdce je odejmuto. Srdce masité je vloženo. Umíráme 
starému člověku. Žijeme novým způsobem. Všechny metafory Písma ve 
skutečnosti učí, že hříšníci se znovu rodí s novými motivy a touhami a 
postoji, které jsou v souladu s Bohem a už ne ve vzpouře proti Bohu! Oni 
se STÁVAJÍ... Takže už nežiju já -ale Kristův záznam je aplikován na mou 
knihu v nebi..? Tohle není to, co Pavel řekl! -Ale Kristus žije ve mně! 
Toto je pravé poselství o spravedlnosti z víry. Lidé SE STÁVAJÍ Boží 
spravedlností SKRZE víru v Ježíše. Ano? >>Myslím, že toto slovo víra je 
často nepochopeno, když jeho význam je mnohem více v souladu s důvěrou. 
Dostatečná důvěra na to, abychom udělali to, co Bůh žádá. >>Naprosto 
správně. To řecké slovo přeložené v Novém zákoně víra je řecké slovo pis-
tis, PISTIS. To je přeloženo víra. To je přeloženo věrnost. Přeloženo 
jako věřit. To je přeloženo jako věrnost/důvěra. Jedno slovo a ve 
skutečnosti to znamená mít ujištění nebo důvěru. A tak v naší češtině 
bychom vlastně lépe řekli důvěřovat. Důvěřujeme mu svými životy. 
Svěřujeme mu svá tajemství. Důvěřujeme mu intimitou našich srdcí. 
Důvěřujeme mu s ošklivostí našich hříchů. Důvěřujeme mu svou vinou. 

 Důvěřujeme mu, že nás uzdraví, stejně jako když jdete k lékaři a 
možná jdete k lékaři, protože máte problém s něčím, co jste udělali. 
Brali jste drogy a víte, že je to nezákonné, používali jste špinavé jehly 
a máte infekci srdce - endokarditidu. To se stává. Viděl jsem, že když 
jsem ještě byl na lékařské škole a praxi, viděl jsem takové lidi. V 
psychiatrie už to moc nevidím. Ale viděl jsem lidi s endokarditidou srdce 
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způsobenou infekcí špinavými jehlami. Jaký přístup byl pro takového 
pacienta lepší? Chtějí být předvedeni před soud a nechat státní zástupce, 
ať předloží všechny důkazy o jejich zločinech a být souzeni? Chtějí, aby 
je vzali, že mají horečky, je jim špatně, že vědí, že jsou nemocní? Že se 
necítí dobře.  
Oni chtějí jít k lékaři a také musí lékaře informovat o všech věcech, 
které udělali. A lékař je vyšetří více než nějaký soudce. Doktor vytáhne 
ultrazvuk a magnetickou rezonanci a podívá se do hlubokých tajných 
zákoutí jejich bytosti, aby našel vše, co je špatně. Chtějí, aby to 
doktor udělal? A co provede doktor, když to udělá? Přinese lék na 
vyléčení a uzdravení. Toto je poselství evangelia. David řekl: Vyzpytuj 
mne... A popatř, chodím-liť já cestou odpornou. Srdce čisté stvoř mi, ó 
Bože, a ducha přímého obnov u vnitřnostech mých. Ale když to představíme 
jako právní model/vzor. No, nechci, aby mě viděl, protože když mě uvidí, 
pak je ze zákona povinen mě potrestat! Takže místo toho vím, i když mám v 
srdci tuhle špatnou infekci, i když vím, že je to všechno moje chyba, 
protože jsem bral drogy a používal jsem špinavé jehly a vím, že jsem 
nemocný, když přijde lékař, nevidím ho jako lékaře, vidím ho jako soudce. 
Takže když mě přichází prozkoumat, říkám: "tady je můj starší bratr, 
který žil perfektně, nikdy neudělal nic špatného, prosím, prozkoumejte ho 
a cokoliv dobrého a zdravého najdete o něm, to napište do mého 
zdravotního záznamu." Uzdraví vás tohle? Tak to vnímá hodně křesťanů. To 
je to, co se běžně učí jako předadventní soud. Bůh se dívá na Ježíše a 
když přijmeš Ježíše, najde v něm všechno dobro o Ježíši a zapíše to do 
tvého záznamu. Je lepší způsob, jak porozumět nebeským záznamům, a to 
pokud skutečně hodně čtete v Písmu a jiných spisech. To, co je 
zaznamenáno v nebeských záznamech, jsou JMÉNA. Jména SYMBOLIZUJÍ 
CHARAKTER. V tom spočívá vaše individualita, vaše osobnost, váš 
charakter. A pokud chcete, aby se změnilo to, co se o vás píše v nebeském 
záznamu, dívejte se na to velmi podobně, jako byste chtěli, aby se váš 
lékařský záznam změnil. A váš lékařský záznam je tam právě teď - máte tu 
nebo onu nemoc. Pokud chcete, aby lékařský záznam ukazoval, že již tuto 
nemoc nemáte, co se musí stát? Musíte si vzít lék a nechat nemoc vymýtit. 
A tak způsob, jakým se naše nebeské záznamy mění je, že přijímáme Krista, 
přichází Svatý Duch, bere to, čeho Kristus dosáhl, zreprodukuje to v nás, 
my SE STÁVÁME Božími spravedlivými. Náš záznam ukazuje, jak jsme byli 
nemocní, náš záznam ukazuje, že jsme byli získáni pro důvěru, záznam 
ukazuje, že jsme otevřeli srdce, záznam ukazuje, že duch přichází, v 
našem záznamu se ukazuje, že bylo reprodukováno nové srdce a pravý duch, 
zákon Boží byl zapsán do nás! Takto změníte ten záznam v nebi. Tahleta 
jiná legální/zákonní věc, která přišla z Říma, je navržena tak, aby lidem 
poskytla pocit bezpečí, že se ze sebe mohou cítit dobře, protože šli do 
sboru/kostela ve správný den nebo přijali správnou svátost nebo udělali 
správné vyznání ke správnému knězi, který je oprávněn vyslechnout jejich 
hříchy. To všechno mohou. Ale ve skutečnosti u nich není změna srdce.  

A jejda, stiskl jsem některá tlačítka a mé poznámky jsou všude 
možně, tak je znovu hledám. Už jste někdy byli na seminářích Daniele a 
Zjevení? A jak je vám představován seminář Daniel a knihy Zjevení? Je vám 
to prezentováno tak, že v něm slyšíte něco právnického? Je to v něm někdy 
prezentováno s právnickou technikou? Je to přednášeno někdy jako 
soudnictví, nebeské soudnictví? Jakási autoritativní bytost, která musí 
dohlížet na špatné skutky a musí dostávat řádné platby a nakonec je podle 
zákona a spravedlnosti povinna použít moc k potrestání nekajícných lidí? 
Už jste někdy slyšeli takové věci? A pokud by tento systém byl pravdivý. 
Pokud by to byla pravda, že Bůh je podle zákona a spravedlnosti povinen 
použít svou moc k uvalení trestu na lidi, proč potom potřebujeme ochranu? 
Odkud potom přichází ublížení/poškození? Přichází od Boha jako trest za 
hřích. Učí skutečně tomuhle Bible? Někteří lidé si myslí, že ano, mám zde 
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nějaký text, kterým za chvíli projdu, kde to vypadá, že to říká. Mějte 
tuto otázku na paměti, protože si myslím, že chceme některé z těchto 
textů projít. Ale řeknu vám, že Bible říká, že "ti, kdo zasévají do 
tělesné přirozenosti tak z této přirozenosti, sklízejí zkázu" Galatským 
6:8 Hřích, když dospěje, plodí smrt (Jakub 1:15). Mzdou hříchu je..? 
darem Božím je...? Věčný život. Vidíte, to, co pochází od Boha, je život. 
Hřích přerušuje naše spojení se zdrojem života a jediným výsledkem toho 
je..? ...je smrt, pokud nedojde k opětovnému smíření s Bohem. 

 Druhý odstavec. Řecké sloveso popisující prožívání strachu ve Zj 
14:7 je <i>fobeó</i>. Používá se zde ne ve smyslu strachu z Boha, ale ve 
smyslu úcty, bázně a respektu. Vyjadřuje myšlenku absolutní věrnosti Bohu 
a úplného předání se jeho vůli. Je to postoj mysli, který je zaměřen na 
Boha, ne na vlastní já. Je to opak Luciferova postoje vyjádřeného u 
Izajáše 14:13, 14: „A v srdci sis říkal: ‚Vystoupím na nebesa, vyvýším 
svůj trůn nad Boží hvězdy, zasednu na Hoře setkávání na nejzazším Severu. 
Vystoupím na posvátná návrší oblaků, s Nejvyšším se budu měřit.‘“ Myslím, 
že tohle je dobře řečeno. Myslím, že zde autor čtvrtletníku odvedl 
skvělou práci, když v této souvislosti popsal, že strach neznamená hrůzu 
nebo děs, nebo mít strach, ale že to znamená úžas, úctu, obdiv a respekt. 
Otázka. Stejná týdenní lekce, jiný den. Podíváme se nejprve na pátek a 
mám dojem, že to je na pondělí, uvidíme, jestli ten stejný důraz vyplave 
i v tomto odstavci. Otázka na pátek. Získáváte tam stejnou myšlenku, že 
ten strach znamená posvátnou bázeň a úctu nebo znamená něco jiného? 
"Přemýšlejte o neuvěřitelné moci Boha, Stvořitele a Udržovatele celého 
vesmíru. Vůbec nedokážeme pochopit myšlenku nekonečného vesmíru; jak 
bychom potom mohli začít chápat jeho Stvořitele? Zamyslete se nad tím, 
jak neskonale nás převyšuje po všech stránkách. A tento Bůh nás jednoho 
dne bude soudit? Jak nám tyto skutečnosti pomáhají porozumět myšlence 
„bát se Boha“ a co to znamená?" Vedou tyto série otázek k okamžitému 
závěru o respektu a obdivu, nebo možná vnášejí trošku strachu, hrůzy a 
děsu? Víte, jaké myšlenky vložené do těchto otázek způsobují strach a 
děs? To, že nás Bůh bude soudit. To je naprosto správné. Což je myšlenka, 
že Boží zákon funguje jako lidský zákon. Je tu soudní smírčí soudce, 
který čeká, aby rozhodl o vině či nevině a určil délku uloženého trestu. 
To je ta vložená myšlenka a ta vede ke strachu. Proto se musíme bát Boha 
a řeknu vám, že jsem viděl, jak tato zvrácená myšlenka prošla a ublížila 
tolika lidem. Viděl jsem, jak se lidé bojí, jestli je nějaký hřích, který 
zapomněli vyznat. A který ještě zůstává v knihách, za který budu muset 
být potrestán, protože jsem nežádal Ježíšovu krev, aby zaplatila za tento 
hřích. Takže teď spasení není založeno na Boží milosti, ale na tom, jak 
dobrou máme paměť. Já jsem se obrátil (došel spasení) až ve 23 letech. 
Možná jsem zhřešil, když mi bylo 7 a nepamatoval jsem si ten hřích a 
nepožádal jsem ještě o jeho odpuštění a vymazání a čekající platba je 
stále ještě v knihách! Myslíte si, že takhle funguje nebe? Ale se mnou 
lidé takhle mluví, jsou to klienti žijící ve strachu, že by mohlo dojít k 
nějakému hříchu, který si nepamatují, aby se vyznali. Odkud tohle 
pochází? Z falešné představy, že Boží zákon funguje jako lidský zákon. 
Bůh je stvořitel, který buduje realitu. Jeho zákony jsou zákony, na 
kterých funguje realita a na nichž je vybudován život. A odchylky od nich 
vedou k bolesti, utrpení a smrti, pokud nejsme navráceni do Harmonie se 
zákonem. Proto je do nás navracován zákon. Pokud tedy čteme tento stejný 
odstavec a teď ho budu parafrázovat, jako by byl napsán prostřednictvím 
<i>zákona designu</i> namísto <i>uloženého zákona</i>. "Pomyslete na 
neuvěřitelnou moc Boha. Toho, který stvořil a udržuje celý vesmír. Jeho 
zákony jsou protokoly, na kterých je realita postavena. Stěží dokážeme 
pochopit myšlenku vesmíru. Jak bychom potom mohli začít chápat jeho 
Tvůrce? Toho, kdo to v lásce všechno udržuje a drží pohromadě. Představte 
si, o kolik větší, rozsáhlejší a mocnější je než my. Přemýšlejte o tom, 
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jak tento všemocný Bůh používá Svou moc, aby držel na uzdě konečnou 
destruktivitu hříchu a přinesl uzdravení Svému stvoření.  
 
Přemýšlejte o tom, jak nás tento Bůh Stvořitel jednoho dne bude zkoumat a 
přesně diagnostikovat vše, co je špatné, a použije veškerou Svou moc, aby 
očistil, uzdravil, znovu vytvořil a obnovil - všechny ty, kteří mu 
důvěřují - do Svého dokonalého designu. Ale ty, kteří mu odmítají 
dovolit, aby je uzdravil, místo aby použil moc k trýznění, žel je nechá 
sklidit, co si vybrali. Totiž, odloučení od Něj, jakožto Zdroje života a 
tedy věčnou neexistenci. Jak nám tato fakta pomáhají pochopit myšlenku 
"Boží bázně" a co to znamená?" Vidíte, jak špatný koncept zákona 
kontaminuje Bibli, převrací význam poselství tří andělů, aby lidé mohli 
pod pláštíkem poselství tří andělů ve skutečnosti přinášet do světa 
Satanovu verzi Boha? 

 A pak se můžeme podívat na pondělní lekci. Vnímáte poselství úcty, 
posvátné bázně a respektu, nebo máte v pondělní lekci něco jiného? Jak 
zde Ježíšova slova říkají: Nebojte se těch, kdo zabíjejí tělo, ale duši 
zabít nemohou. Raději se bojte <b>Toho</b>, který může duši i tělo 
zahubit v pekle. Lekce ukazuje překlad Bible (B21), pokud si všimnete, 
nechte ho tam na vteřinu, verzi Bible, kde se "Toho" píše velkými 
písmeny. Kapitálkami. Chápete, že je to od překladatelů...? V řečtině 
není nic, co by naznačovalo, že toto je Bůh. Je to jen "se Bojte Toho". 
Je to ponecháno otevřené na čtenáři... Kdo je ten, kdo ničí duši? Pokud 
máte ten právní model, pak je Bůh ten, kdo to dělá. Proto je to Bůh. 
Takže to napíšete velkými písmeny a my vyvozujeme nebo učíme, že byste se 
měli bát Boha. Bojte se Boha, protože vás bude trýznit a zabíjet. Ale 
hele, Bůh pouze chce, abys ho miloval. Ale pokud to neuděláš, bude tě 
trýznit a zabije tě. Tak ho hluboce miluj. Nebo jinak..? Tohle prostě 
nefunguje! A to je to, co získáte, když ... to je znovu a znovu kořen té 
lži. To je...pokud čteme Písmo za předpokladu, že Boží zákon funguje jako 
lidský zákon. Neustále vyvozujeme tyto falešné závěry. Jak jsem to tedy 
vyjádřil v překladu REMEDY? "Nebojte se těch, kteří dokážou zničit tělo. 
Nemohou se dotknout vaší psyché, vaší mysli, vaší individuality. 
Mimochodem, to slovo pro duši v řečtině je psyché. Odtud máme 
psychiatrii. Je to vaše individualita, vaše osobnost. Nemohou se toho 
dotknout. Spíše se bojte hříchu nedaného do pořádku, hříchu, který ničí 
tělo i mysl a má za následek věčnou zkázu." 

 Vidíte, "bojte se toho", tzn. člověka, který odmítá smíření. To je 
člověk, který odmítá Boží milost. To je člověk, který zatvrzuje své srdce 
proti Duchu svatému. To je člověk, který říká: "Dávám přednost hříchu 
před spravedlností". Koho by ses měl bát? Měl by ses bát sám sebe. Co 
říká Ellen Whiteová, že je největší bitva, kterou musí každý člověk 
vybojovat? Je to bitva se sebou samým. To je TEN, kterého byste se měli 
bát. Bojte se toho, kdo odmítne milosrdenství, milost a smíření, které 
nabízí Bůh. To je ten, kdo zničí vaši duši. A to jsme - vy a já. 

 Čtvrtý odstavec. "Podstata velkého sporu se týká podřízení se 
Bohu. Lucifer byl sobecký a odmítal se podvolit jakékoli autoritě, kromě 
své vlastní. Namísto toho, aby se podřídil Bohu na trůnu, chtěl sám 
vládnout z trůnu. Zjednodušeně řečeno, bát se Boha znamená postavit ho na 
první místo v našem myšlení. Znamená to zříci se sobectví a pýchy. 
Znamená to žít svůj život pro něj." Nějaké myšlenky k tomuto odstavci? Je 
zde něco, co si přečtete, a řeknete si: "v tomto odstavci je část pravdy, 
ale něco mi tam nesedí. Něco se nezdá být úplně v pořádku. V tomto 
odstavci je pravda. Ale taky tam něco nehraje. A to, co je mimo: Je 
podstata Velkého sporu o podrobení se Bohu nebo typologii podřízení se 
Bohu? Víte, má Bůh moc, pokud se ji tak rozhodl uplatnit, že pro 
kterýkoli čas v celé historii, a to včetně doby, kdy Lucifer zahájil svou 
vzpouru, ale i dnes, kdykoli, má Bůh moc donutit každého, aby se 
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podřídil, ano nebo ne? Takže pokud jde pouze o podřízenost a ne o 
typologii podřízenosti, Bůh to býval mohl udělat okamžitě tím, že by 
donutil a vynutil "sklonit každé koleno k zemi". Nejde tedy jen o to 
podřídit se někomu s větší mocí, s větší autoritou, který může trestat, 
zastrašovat. O tom to není.  
Pochopte, Lucifer v Nebi nikdy netvrdil, že má větší moc než Bůh nebo že 
Bůh není mocný. To nebylo nikdy ono obvinění. To obvinění bylo, že Bohu 
jste nemohli věřit tím, jak používal moc. Byl to násilník. Nestaral se o 
blahobyt ostatních. Byl sobecký. Manipuloval. Toto bylo satanovo konečné 
obvinění. Bylo nikoli proti tomu, že Bůh vlastnil moc, ale to jak jí On 
používal, což se vrací k charakteru, k Jeho metodám. Co by se stalo, 
kdyby Bůh tu moc tímto způsobem opravdu použil? Máme nějaké příklady z 
historie? Bible je kniha jak zjevení, tak historie. Máme nějaké příklady, 
kdy Bůh vskutku použil Svou moc-sílu? Mocnými způsoby? 

 Potopa! To byla ohromná ukázka. Pokud čtete, pokud si vážíte knihy 
<i>Patriarchové a proroci</i>, Ellen Whiteová popisuje, že i satan byl 
vyděšený. Tam bylo předvedeno tolik moci, až to vyděsilo i satana! Velká 
moc. A po potopě všechno, co Bůh obdržel, byla lidská loajalita a obdiv, 
láska a respekt. Nebylo stavění nějaké věže, protože Bohu nevěřili, že 
ne?  

Co třeba deset egyptských ran? Byla to ukázka moci, síly? A vše co 
Bůh poté obdržel, byla láska a loajalita a důvěra a přátelství.  

Co třeba hora Karmel? Byla na hoře Karmel moc-síla? A neříkali 
všichni ti lidé: "Hospodin je Bůh! Hospodin je Bůh!" Podřídili se Jeho 
autoritě! A vše, co nastalo potom, byla láska, věrnost a věrnost Bohu. 
Bůh nemůže vyhrát svůj případ v tom, o co se snaží pomocí síly a moci. 
Proto se v Zachariáši 4:6 říká: „Ne silou ani mocí, ale mým Duchem! praví 
Hospodin zástupů. " Co chce Pán, chce naši lásku, chce naši důvěru, chce 
naši věrnost, chce naši oddanost, chce naše porozumění. Jan 15:15: 
"Nebudu vás už nazývat služebníky, neboť služebník neví, co dělá jeho 
pán. Vás jsem ale nazval přáteli, neboť jsem vám předal všechno, co jsem 
slyšel od svého Otce." Bůh chce naše porozumění, oddanost, loajalitu, 
souhlas, ne jednoduché podrobení služebníka-otroka. Pokud tedy Bůh tímto 
způsobem nepoužívá moc k potrestání hříchu, co tedy dělal? Asi bych to 
měl vysvětlit těm, kteří nás moc dlouho nesledují, protože to vypadá, 
jako by Bůh použil spoustu síly-moci k potrestání hříchu! Jaký je trest 
za hřích? >> Smrt Která? První smrt, ze které máme vzkříšení, nebo věčná 
smrt z níž není vzkříšení? Jaký je trest za hřích? Zemřel někdo ve Starém 
zákoně věčnou smrtí? Všichni povstanou, buď v jednom nebo druhém 
vzkříšení. Takže to není trest za hřích. Čili co se tu děje? Genesis 
3:15: "Jakmile Adam a Eva zhřešili, Bůh zaslíbil, že přijde Mesiáš, 
semeno ženy přijde rozdrtit hadovi hlavu." A celý starozákonní narativ je 
příběhem o Bohu, který pracuje na přivedení zaslíbeného Mesiáše, takže 
lidský rod může být spasen a problém hříchu může být vymýcen z Božího 
vesmíru ale Satan přitom aktivně pracuje na tom, aby tomuto zaslíbení 
bránil. To je starozákonní narativ. A v jednom bodě lidských dějin se 
každé lidské srdce -kromě jednoho- v jeho rodině zatvrdilo proti Bohu. 
Pokud by ta rodina byla v tu chvíli vyhlazena, na Zemi už by nezůstal 
nikdo, s kým by Bůh mohl pracovat, aby přivedl Mesiáše. Bůh tedy zasáhl, 
uspal celý svět v potopě, nechal otevřenou Cestu pro Mesiáše. Tohle nebyl 
trest za hřích, to všechno byly terapeutické akce, jak udržet tu Cestu 
otevřenou a splnit svůj slib, že Mesiáš přijde. To je to, co vidíte ve 
Starém zákoně.  

Vykresluje křesťanství důsledně Boha způsobem, jakým to zde 
prezentujeme my? Říká se někdy -možná častěji než někdy- že Bůh vyžaduje 
a ve skutečnosti využívá svou moc k potrestání hříšníků? Minulý týden 
jsem poslouchal jistou křesťanskou rozhlasovou stanici a z rádia se 
ozvala velmi vášnivá mladá dáma a prosila lidi, aby dali jejich srdce 
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Ježíši, protože Ježíš odňal Boží trest za hřích. Ježíš přišel a odňal od 
nás Boží trest, uvedl ten rozhlas. Co řekl Jan Křtitel o Ježíši, Beránku 
Božím? "Beránek Boží, který snímá trest svého Otce" Beránek Boží, který 
snímá...?  

Pokud si hřích představíte jako smrtelnou nemoc, všichni jsme 
nevyléčitelní, umíráme, mrtví v provinění a hříších. Beránek odstraňuje 
stav způsobující smrt, problém způsobující smrt. Ale Satan to překrucuje 
a dělá z Boha problém způsobující smrt.  
Problémem je ten trest přicházející od Boha. Musíme odebrat to, co dělá 
Bůh. Rozvineme to ještě víc. Ale zdá se, že Bible to říká a pak budeme 
mít text. Takže tady je pár textů, kde lidé naznačí, že se mýlím. Ozeáš 
8:13 "Když mi přinášejí své oběti, obětují maso, aby se najedli - 
Hospodinu se to nelíbí! Teď si připomene jejich provinění a jejich hříchy 

potrestá." 1 Tesalonickým 4:6-8 „...Pán všechny takové věci přísně 
trestá. Bůh nás totiž nepovolal k nečistotě, ale k posvěcení." Takže lidi 

na to ukážou a řeknou: „Vidíš, jsi popírač Písma. "Nevěříš Božímu slovu." 
Bereme Bibli jen tak, přečteme si "Bůh to řekl, já tomu věřím, tím je to 
vyřešeno"? Lidé, kteří chtějí, abychom věřili, že Bůh trestá hřích: "v 
Bibli máme text, nezpochybňuj!" Tak jim předhoďte Deuteronomium 14: 
"Vezměte desátek, kupte si kvašené víno a pojďte slavit pro Hospodina." 
"Dejte víno těm, kdo hynou, mohli by tak zapomenout na svou bídu." Takže 
můžeme vzít desátek, za něj koupit víno, jít do městských částí a 
rozdávat ho lidem, kteří hynou, protože chceme, aby zapomněli na svou 
bídu. Mějme na městském úřadě nový odbor pro distribuce vína. Řeknou: "To 
musíš správně vykládat." No, nemáme si vykládat i tohle? Takže trest, 
ano, trest za hřích existuje. To není otázka. Otázkou je, jakou metodu, 
systém nebo prostředky používá Bůh, aby ten trest přivedl? To je otázka, 
kterou je třeba si položit! Jsou Boží metoda, prostředek a systém jiné 
než lidské právní systémy? Nebo má Bůh prostředky a metodu, které jsou 
zcela odlišné? A to souvisí s tím, jakou optikou nahlížíte na zákon? Buď 
vidíte, že Boží zákon funguje jako lidský zákon, vyžadovaná pravidla, 
vnější vymáhání nebo vidíte tzv. ZÁKON DESIGNU. Přináší Bůh trest, když 
nechává lidi být, aby sklidili, co chtěli? Co prokletí hříchu vlastně 
dělá? Dělá to takhle? No, řeknu vám, Bůh přináší trest a takto to dělá. 
Bůh přináší trest a uvědomte si tuto myšlenku, obrátí vám všechno naruby 
od způsobu, jak učí svět. Ten trestní (penalizační) systém učí, že Bůh 
přináší trest tím, že uplatňuje Svoji božskou moc. Ve skutečnosti Bůh 
přináší trest tím, že tu božskou moc PŘESTANE POUŽÍVAT. Přestání nebo 
zastavení. Bůh používá Svou božskou moc k tomu, aby udržel v šachu to, co 
hřích přirozeně dělá. On je přímluvcem, přimlouvá se za ničivost hříchu. 
Jakmile Adam a Eva zhřešili, Bůh řekl v Edenu: "Položím nepřátelství mezi 
tebe (hada) a ženu." Bůh říká Satanovi: "Vložím tam nepřátelství, vložím 
do jejich srdce touhu, aby se s tebou přirozeně nestýkali, protože hříšný 
člověk a hříšný anděl by se přirozeně spolčili. Ale vložím touhu po 
dobru, přinesu usvědčení z hříchu. Nechám Svého Ducha pracovat v jejich 
srdcích, aby měli touhu po něčem lepším. Chystám se zasáhnout Svou mocí, 
aby se ve tvém království satane necítili dobře." Také pošlu své anděly, 
aby pracovali jako ochranná hradba, aby omezili a zadrželi tvoji sílu, 
satane. Tohle vidíme v knize Job, satan byl omezen. Vidíme to na Elíšovi 
s andělskými armádami kolem. A také pošlu Svého Syna, který hodlá 
zasáhnout do přirozeného průběhu toho, co dělá hřích. Hřích způsobuje 
smrt. Můj Syn, který nepoznal hřícha, se stane hříchem, aby zničil ten 
princip způsobující smrt a obnovil v lidstvu Můj princip působící život. 
Chystám se zasáhnout Mocí! Moje síla-moc se používá k záchraně, ne k 
ublížení, ne k zraňování. Takto Bůh používá moc v celých dějinách. V 
příkladu Potopy, na egyptských ranách, to všechno bylo terapeutické 
použití moci-síly, jako když lékař používá skalpel. Nacházíme to jak 
zaznamenané v dějinách Písma, tak popisované Božími proroky.  
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Takže v Římanům v 1. kapitole, počínaje veršem 18, "Boží hněv se 
zjevuje z nebe proti každé bezbožnosti a nepravosti lidí, kteří v 
nepravosti potlačují pravdu." Hněv Boží, v řečtině je aktivní přítomný 
čas. Pavel neříká, že Boží hněv se jednoho dne ukáže na soudu, až Bůh 
potrestá. To není to, co Pavel říká. Boží hněv se dnes, právě teď, v roce 
60 n. l., zjevuje proti veškeré bezbožnosti a špatnosti lidí. Apoštol 
pokračuje v popisu a proč přichází hněv? Protože oni potlačují pravdu 
Boží. Dávají přednost obrazům vyrobeným vlastníma rukama před poznáním 
Boha.  
Pětkrát vám Pavel řekne, že zaměňují znalosti o Bohu za lež. A proto 
třikrát, ve verši 24, 26 a 28 vám Pavel říká, co Bůh dělá. Proto je Bůh 
vydal. (CSP) Proto je Bůh nechal na pospas. (CEP) Proto je Bůh nechal 
klesnout, (Petrů) Toto je hněv Boha. A Pavel popisuje, co lidé sklidí, 
když BŮH PŘESTANE POUŽÍVAT MOC/SÍLU k tomu, aby držel v šachu to, co dělá 
hřích! Oni sklidí hroznou bolest, utrpení, zkázu na svém těle, v mysli, 
ve svém charakteru, ve svých rodinách, ve svých komunitách. Vidíme to i 
dnes ve světě. A tak tohle je z knihy s názvem "<i>Tvrdá řeč v Bibli</i> 
(The Hard Sayings of the Bible)." A to konkrétně komentuje tyto pasáže, 
Boží hněv popsaný v Římanům 1:18 až 32. Říká se tam: „Lidský stav, který 
Pavel popisuje v Římanům 1:18-32 není něco způsobeného Bohem. Ta fráze „Z 
nebe se zjevuje“ – nebe je typická židovská náhražka slova pro Boha – 
nezobrazuje nějaký druh božského zásahu, ale spíše nevyhnutelnost 
lidského ponížení, které má za následek, když Boží vůle, zabudovaná do 
vytvořeného řádu“ –to je zákon designu– je porušena". Protože stvořený 
řád má svůj původ v Bohu, Pavel může říci, že Boží hněv se nyní neustále 
zjevuje z nebe. Zjevuje se ve skutečnosti, že odmítnutí Boží pravdy -to 
jest pravda o Boží přirozenosti a vůli- vede k marnému myšlení, 
modlářství, perverzi Bohem zamýšlené sexuality a vztahové morální 
rozbitosti. Výraz „Bůh je vydal“ nebo „je nechal na pospas“, který se v 
této pasáži objevuje třikrát, 24, 26 a 28, podporuje tuto myšlenku, že 
hříšné zvrácení lidské existence -i když je výsledkem lidských 
rozhodnutí- je třeba chápat v konečném důsledku jako Boží trest, který si 
na sebe ve svobodě přinášíme my. Ve světle těchto úvah nelze udržet 
běžnou představu, že Bůh trestá nebo žehná přímo úměrně naší hříšnosti 
nebo dobrým skutkům. Bůh nás miluje věčnou láskou, ale odmítání této 
lásky nás odděluje od Jeho životodárné síly. Výsledkem je rozpad a smrt." 
To je přesně pravda! Pavel používá přesně stejný výraz. Vedu e-mailovou 
konverzaci, jsem uprostřed ní, s osobou v této komunitě, kde se ten 
člověk trochu rozčiluje nad tím, co přednášíme. A tato idea se jí nelíbí 
a naznačuje, že to, co říkám, není správné. Poslal jsem mu nazpět to, o 
co se s vámi právě teď podělím. Pavel ve skutečnosti říká v Ř 4:25 přesně 
stejný řecký výraz „Bůh je nechal napospas“ nebo „Bůh se jich vzdal“ a 
vztahuje ho na Ježíše. V Římanům 4:25. Žel to všichni překladatelé 
nepřekládají stejně. Takže vaše angličtina vás povede k tomu, že si 
budete myslet, že se možná děje něco jiného, například „se vydal“. 
Řeknou: "Ježíš se vydal za naše hříchy" spíše než „byl vydán za naše 
hříchy“. Ale pokud se chcete podívat na to, co Bůh ve skutečnosti dělá s 
hříšníkem, jak Bůh používá moc, aby se vypořádal s nekajícným hříšníkem, 
pak se musíte podívat na toho, kdo neznal žádný hřích, který se stal 
hříchem pro nás, který zaujal místo hříšníka u kříže, a zeptat se: „Co 
udělal Otec svému Synovi? Uplatnil Otec božskou moc, rozptýlil božskou 
moc na svého Syna, aby způsobil bolest, utrpení a smrt? Nebo se Bůh 
zadržel, stáhl a nechal svého syna jít a přestal používat božskou moc? Co 
se tam stalo? Došlo k zastavení božské moci a ten, který neznal hřích, 
sklidil to, co bezbožní sklidí na konci, když Bůh přestane zasahovat, aby 
zabránil tomu, co dělá hřích. A pokud tedy chcete myšlení založené na 
důkazech, podívejte se na tyto příklady a proč tam jsou citace Písma, a 
uvidíte, že Bůh zjevuje, že není zdrojem smrti. Stejný důkaz můžete také 
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získat, když se podíváte do Getsemane. Kristus tam zmíral. Zemřel by v 
Getsemane, nebýt toho, že Bůh použil moc k čemu? Bůh poslal anděla, který 
ho oživí. Bůh nepoužil moc k tomu, aby způsobil smrt. On použil moc-sílu, 
aby Krista podepřel, protože mělo být odhaleno víc než jen to, jak hřích 
odděluje od zdroje života a má za následek smrt. Celý scénář kolem soudu 
a toho, co dělali Židé - ano ti lidé, kteří tak tvrdě a tak náročně 
pracovali, aby byli strážci šabatu a to dobrými strážci sabatu- že chtěli 
Ježíše sundat z kříže včas, aby dodrželi sobotu, a kteří dodržovali celý 
plán a dělali všechny věci a desátky dávali i mimo svou zahrádku a 
všechno, co měli jíst, a správná jídla, oblékání správným způsobem, 
vykonávání správné služby ve svatyni. Bylo to odhaleno neviditelnému 
vesmíru: Vy se můžete řídit správnými pravidly, ale pokud vaše srdce 
nebylo obnoveno, jste Božím nepřítelem a zabijete Ho. Pokud máte soudní 
křesťanství a nárokujete si soudní platby... Přinesl jsem správnou oběť 
přesně tak, jak mi to řekl scénář. Nechal jsem nanést krev na oltář tak, 
jak se má. Moje právní/soudní povinnosti byly splněny. Potom zabijete 
Syna Božího, a přitom se domáháte svých soudních práv. 

 Takže v souladu s Římanům 1:18 a také s tím, co kniha "Tvrdá řeč v 
Bibli", kterou napsali teologové a vydalo InterVarsity Press jedna ze 
zakladatelů Církve adventistů jménem Ellen Whiteová napsala toto: Vybraná 
poselství, strana 235. "Nemáme pohlížet na Boha, že jen čeká, aby 
potrestal hříšníka za jeho hřích. Hříšník přivolává trest na sebe svým 

vlastním jednáním, které je počátkem dalšího sledu okolnosti a ty způsobí 

konečný výsledek. Každý skutek přestoupení zákona působí zpětně na 

hříšníka, vyvolává v něm změnu povahy a charakteru, přispívá k dalšímu 

již snadnějšímu přestoupení. Člověk se odloučí od Boha, když si vyvolí 

hřích, sám se oddělí od zdroje (přítoku) požehnání a jistým důsledkem je 

pád a smrt."  
To je zákon designu. Vzpomeňte si na příklad dýchání, zákon 

dýchání. Je to zákon, že pokud chcete žít, musíte dýchat. Ale máte 
svobodu ten zákon přestoupit. Můžete si uvázat plastový sáček přes hlavu 
a tenhle zákon porušit. Když to ale uděláte, odplatou za toto přestoupení 
je smrt. Odstřihli jste se od zákona života. Další citát, <i>Velký 
spor</i>, strana 36. „Bůh se nechová k hříšníku jako vykonavatel rozsudku 
vyneseného za přestoupení. Ponechává lidi, kteří odmítají jeho milost, 

aby sklidili to, co sami zaseli." -To je Galatským 6:8. „Zaséváte do 
tělesné přirozenosti, z té přirozenosti sklízíte zkázu.- "Každý paprsek 
světla, který jsme odmítli, každé varování, kterým jsme pohrdli nebo 

které jsme nebrali vážně, každý pěstovaný zlozvyk, každé přestoupení 

Božího zákona je zasetým semenem, které přinese jistou žeň. Jestliže 

člověk tvrdošíjně odporuje Duchu svatému, Bůh jej nakonec hříšníku 

odejme, a pak už neexistuje moc, která by bránila zlým pohnutkám lidského 

srdce, není ochrany před zlobou a nepřátelstvím satana."  
Funkčně se tedy děje co? Používá Bůh moc, aby pomohl hříšníkům 

bojovat s hříchem? A pokud trvají na hříchu a odmítají Boha, jak Bůh tuto 
moc použije? Stáhne ji. Přestane ji používat. Zamyslete se nad tím. Toto 
poselství Tří andělů, jak je některými lidmi vzato a přineseno do světa, 
tak bylo uchváceno pod záštitou Boha - imperiálního diktátora, který 
používá moc, aby trestal hřích. Je to Satanova verze Boha. Proto svět 
není tím poselstvím osvícen.  

Tvůj známý, s nímž vedeš tu emailovou diskusi, předpokládám, že je 
nějaký učenec zde v komunitě a já, skromná, nestudovaná osoba, zde mohu 
sedět a spolu s tebou číst tyto texty a spisy od Ellen Whiteové a dospět 
ke stejnému závěru jako ty. Jaký má ten známý problém? Vzdělání. Příliš 
mnoho vzdělání? Když si Ježíš vybíral své apoštoly, koho si vybral? 
Přečtěte si to v Touze věků. EGW v Touze věků (DA) výslovně říká: "Ježíš 
si vyvolil nevzdělané rybáře, kteří nebyli vyškoleni v tradicích a 

mylných zvyklostech své doby." >> dvakrát většího zatracence >>Ježíš 
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řekl: "Hledáte proselytu; a když se jím stane, děláte z něho syna 
Gehenny, dvakrát horšího, než jste sami." Když pochopíte, jak funguje 
naše lidská mysl, např. zákon o úsilí či námaze je jedním z Božích 
zákonů. Pokud chcete něco posílit, musíte to cvičit. Pokud uplatníte své 
schopnosti naučit se a pak to nebude jen učení, ale mluvení, psaní, možná 
psaní knih, článků, možná přednášení o určité filozofii, nejen že v to 
hlouběji věříte, ale vaše ego a pýcha jsou v tom zachyceny.  
Chcete teď jít na veřejnost s tím, že posledních 40 let v mých knihách... 
strávil jsem 20 let psaním exegetické studijní příručky pro Církev 
adventistů a ta učí tento teologický konstrukt zvaný trestně-právní 
substituce. Ta práce mi trvala celý život! A teď chceš uznat, že to bylo 
špatně?  

>>Takže před 20 lety... >>Pavel tohle musel udělat. Pavel, cesta do 
Damašku. >>Ano >>Jo Musel uznat, že ne že Bůh se mýlil, ani Starý zákon 
se nemýlil, jeho chápání toho všeho bylo špatné. A jakmile to udělal, vše 
zresetoval. Všechny ty znalosti Písma, které Pavel měl, všechny ty 
tradice, které měl, se staly cennými, jakmile byly resetovány do nového 
prostředí/nastavení Ježíše a Zákona designu. 

 A řeknu vám, kritická věc, je to někde v mých poznámkách, asi to 
budu muset zopakovat, protože na to narazím v mých poznámkách, ale 
kritická věc, kterou Církev adventistů musí přijmout, aby dokončila dílo, 
spočívá v tom, že Boží zákon je tzv. Zákon designu. Jakmile to adventisté 
přijmou a zbaví se tohoto modelu imperiálního trestního lidského práva, 
pak se všechny věci VRÁTÍ DO SPRÁVNÉHO NASTAVENÍ ČI PROSTŘEDÍ. Četli jste 
někdy spisy Ellen Whiteové, kde mluví o tom, že je třeba zresetovat 
správné prostředí/nastavení? To je klíč. Pokud čtete Wileyho, přečtěte si 
naše věci. Citáty mám v mnoha našich článcích. Ellen Whiteová popisuje, 
že ten spor v nebi začal kvůli otázce o..? ...Božího zákona a bude končit 
nad..? Stejnou otázkou. Adventista, který přijal onu lež, že Boží zákon 
nefunguje jinak než Řím, tedy je to soubor imperiálních pravidel 
vyžadujících, aby vládce trestal porušovatele zákona, přečtěte si ty 
citáty, otázku ohledně Božího zákona, a skončí to stejnou otázkou jakožto 
otázky ohledně šabatu/soboty. "Je to otázka zákona o sobotě!" Opravdu? 
Takže v nebi, když Lucifer začal svou vzpouru, byla to otázka ohledně 
soboty? Propagoval Lucifer neděli? >>Ne. >>Ne, šabat ještě ani 
neexistoval. Šabat ještě nebyl vytvořen, když tam Lucifer byl. Takže to 
nebyla otázka ohledně Soboty. Takže konečná otázka zákona nemůže být 
otázkou o šabatu. To ale neznamená, že se to Soboty netýká! Ale šabat je 
prostě součástí širší otázky. Větší otázka kolem zákona. >>Myslím, že 
způsob, jakým vidím, že se na nás tyto osoby alespoň kontaktují, je 
doufejme, že se ptají, doufejme, že jsou otevřeni Duchu svatému. >>Ne, 
ne, nekontaktují, aby se zeptali. Kontaktují mně, aby mě vzdělávali. 
>>Aha, ok.  Rozumím ti. Mohli bychom se tedy modlit, aby byli otevření 
Duchu svatému a nechat to na něm, protože Duch svatý to může změnit... 
>>Měli bychom se za to modlit, že?  Ano. >>Proč jsou členové církve také 
tak neústupně proti? To záleží. Otázka zní, proč jsou někteří členové 
církve zásadně proti? Ten právní model má určitou přitažlivost.  

Vlastně jsem nedávno mluvil s mladým člověkem, který uvažuje o 
vstupu do katolické církve. Jaká by byla přitažlivost římského 
katolicismu? Je tu určitá přitažlivost. >>Struktura. >>Struktura? 
Pravidla? To je to, co mají. Mají strukturu, mají pravidla. Mají také 
autoritářství? A jaká by byla struktura, pravidla a autorita, co by to 
nabízelo, že je to tak přitažlivé? Bezpečí. >>Falešné bezpečí. Nejsem 
zodpovědný. Vše, co musím udělat, je to, co mi řekl tvůrce pravidel, a 
pokud to budu dodržovat, budu vykonávat svátosti a dodržovat správná 
pravidla, mohu se zbavit svých existenciální úzkostí, mého strachu ze 
soudu. Nemohu být na soudu, protože církev a někdo, kdo zastupuje Boha, 
kdo je oprávněn držet klíče od nebe a pekla, mi řekl, že mám spasení a 
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hodlám tomu věřit, takže mám jistotu v jejich soudní/právní systém. To je 
to, co oni nabízí. A nemyslíte si, že kterýkoli druh křesťanského 
zákonictví (legalismu) dělá totéž? Myslíte si, že legalismus pohanství 
nedělá totéž? "Přineste svou oběť, zaplaťte svůj dluh, nárokujte si 
Ježíšovu krev, abyste zaplatili za své hříchy." >>Problém je, když se 
jdou vyzpovídat, místo aby řekli „odpusť mi, Otče, protože jsem zhřešil“, 
říkají „žehnej mi“. Nemůžete žehnat někomu, kdo hřeší.  
Jinými slovy, udržují se ve stejném duchu. Vědí, že mohou jít ven a žít 
stejným životním stylem a jediné, co musí udělat, je vrátit se.  

Protože v soudním/právním systému, ať už je to římský... Dnes tu 
budeme dlouho :) Teď se odtud nehnu, protože jste mě donutili reagovat na 
pár problémů. Budu muset vyprávět nějaké příběhy, abych to odhalil. Viděl 
jsem debatu mezi protestantským pastorem a katolickým knězem o 
eucharistii. Nevím, jestli znáte ten katolický koncept, že když vezmete 
eucharistii a spolknete ji, říká se tomu transsubstanciace, ona se změní 
v doslovné tělo Ježíše, jak si tu oplatku vezmete. A ten protestantský 
pastor kritizoval katolického kněze a řekl mu, že Bible v Židům říká, že 
Syn Boží byl jednou provždy ukřižován. V eucharistii znovu a znovu 
křižujete Ježíše. A ten katolický kněz říká: "Ach ne, ne, ne, vy 
nerozumíte." Při každé oběti, říká katolický kněz, existují dvě fáze 
oběti. Je tu fáze podříznutí té oběti, to je tehdy, jak to zvíře skutečně 
zabijete. Nebo v tomto případě Kristus na kříži, kdy je jim skutečně 
ublíženo a jsou zabiti. A poté, co je zvíře podříznuto, zabito nebo co 
byl Kristus zabit na kříži, pak je tu přinášení/nabízení toho, co bylo 
obětováno. Kristus zemřel jen jednou. Ale pokaždé, když přijímáte 
eucharistii, a tak to bylo vysvětleno, pak žádáte Ježíše, aby šel ke 
svému Otci a přinesl/předložil svému Otci Svou oběť, která se stala pouze 
jednou, ale nyní je stále předkládána Otci, aby zaplatila za naše hříchy. 
A víte, co řekl protestantský pastor? "Ach ne, ne, ne, ne, takhle to 
nefunguje." Ježíš zemřel, a když vyznáváme své hříchy, on nejde ke svému 
Otci. Poté, co zemřel, předložil svou oběť svému Otci, aby zaplatil za 
všechny hříchy, minulé, současné i budoucí. A když v budoucnu vyznáme své 
hříchy, to je když se v našem životě stanou nové hříchy, Ježíš jde v té 
době k Otci a předkládá Otci své zásluhy. A jde připomenout Otci, že je 
již zaplaceno za naše hříchy.  

Co je s tím za problém? Vidíte ten problém? Je to velmi široce 
otevřený, do očí bijící, obří problém, který ani jeden z nich nevidí.  Co 
je to? Oba slouží Bohu, který vyžaduje, aby mu někdo zaplatil krví, aby 
On jim neublížil. A tito dva se dohadují o tom, zda je to oběť přinášená 
nyní, nebo oběť byla předkládána v minulosti. Prostě mu nyní připomínáme, 
že to již bylo přineseno. Je to ABSOLUTNÍ DÉMONICKÝ PODVOD, který drží 
protestanty a Katolický svět v šachu, takže se dokola handrkují o tom, 
jak my ovlivníme trestajícího Boha, aby nám neublížil. A není to 
evangelium a není to křesťanství. Je to pohanství. A to je to, co vidíme, 
že se děje. A to se stane, když máte "Imperiální uložený zákon", a to je 
to, co je přitažlivé. Dává vám to pocit: „Mohu dál žít ve svém hříchu, 
ale nemusím se bát trestu za svůj hřích, protože můj trest vzal někdo 
jiný." Proto je to tak lákavé.  

Takže stále mluvíme o této otázce podřízení se. Jaký druh podrobení 
si Bůh přeje? Chce naše podřízení se? Může získat podřízení, které chce? 
Podřízení vaší lásky? Dokáže Bůh získat vaši lásku, vaši loajalitu, vaši 
důvěru v Něho každým vláknem vaší bytosti? Vaši oddanost? Vaše usazení se 
v pravdě, takže se z této cesty nikdy nemůžete pohnout. Jako byl Jób tak 
usazený, žádný soud, žádné soužení, žádná hrozná věc, žádná teologická 
překážka, žádná remcavá manželka ho nemohla přimět, aby porušil svoji 
důvěru v Boha. "I kdyby mě ten Bůh zabil, stále bych mu věřil." Může od 
vás získat takovou důvěru tím, že vám bude vyhrožovat, že vás zabije, 
pokud mu ji nedáte? Je to dobrovolné. Musí to být dobrovolné. Pochopte 
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tedy, že celý trestní právní systém spásy přijatý pod Poselství tří 
andělů způsobuje, že lidé nevěří Bohu. Brání lidem dosáhnout toho, co Bůh 
chce. Protože je učí, že musí mít přímluvce, který stojí mezi nimi a 
Bohem, aby je od Boha ochránil. Takže většina lidí se nakonec více bojí 
Boha, který se je snaží zachránit, než hříchu v jejich životě, který je 
zabíjí. Tento druh ustálené víry může přijít pouze tehdy, když víte, že 
víte, že víte, že víte, a zažili jste, že vás Bůh miluje bez ohledu na 
to, jak to vypadá, bez ohledu na to, jaké jsou vaše okolnosti.  
Ano, to musíte mít osobní. Nemůžete brát svědectví druhého pro svou 
osobní zkušenost s Bohem. Ale to svědectví jiného, vy můžete vidět něco 
jiného. Můžete vidět změnu. Můžete vidět jejich pokoj a pak můžete 
usilovat o tentýž vztah. Jedním z problémů při pohledu na to z tohoto 
hlediska je, že strach by dnes mohl vyřešit problém, náš hříšný problém, 
ale za milion let, deset milionů let, víme, že se Bůh nikdy nevrátí k 
tomuto rozhněvanému napravování něčeho? "S tebou jsem skončil!"  

Navrhuji vám, pokud rozumíte zákonu svobody, nikdy nemůžete získat 
loajální lásku vyhrožováním. Kdykoli ohrožujete něčí svobodu, vy vlastně 
poškozujete lásku a podněcujete vzpouru. A pokud lidé zůstanou, protože 
se bojí následků odchodu, tak časem ztratí svou individualitu a stanou se 
z nich prázdné skořápky, čemuž říkám stínoví lidé. To je to, co vidíte v 
kultech. To je to, co vidíte ve většině komunistických zemích, kde jsou 
velmi totalitní. Lidé už nepřemýšlejí. Prostě přijmou, co se jim řekne. 

 Nevím, jestli jste četli článek, vyšel cca před pěti, šesti měsíci 
o ženě, jež přišla ze Severní Koreje. A poté, co byla šest nebo dvanáct 
měsíců tady, najednou měla zjevení! Neuvědomovala si po celý život. A 
pochopila, že jejich vůdce, jejich tlustý, obézní vůdce nehladoví jako 
ostatní. Věřila, že on hladoví jako všichni ostatní, i když viděla 
obrázky tohoto obézního muže. Nedokázala zpracovat to, co měla přímo před 
očima, protože byla tak zformována přijímat autoritu toho, co se jí říká. 
Neměla žádnou individualitu. Nedokázala to uvažovat. Musela to přijmout. 
Chápejte, že toto se dnes v naší společnosti děje.  

Četl někdo tento týden můj blog? Doporučuji vám to zkouknout. Jeden 
vychází příští týden, který na něj naváže. Dám vám v tom trochu předstih, 
povím vám o tom. Ten, který vyjde příští týden, je náhodou stimulován 
tím, co jsem viděl, když jsem byl minulý víkend ve Washingtonu D.C. 
Smithsonian Institute. Staly se dvě události, které mě přiměly napsat 
blog na příští týden. Název blogu příští týden je „Evidence a historie“ 
nebo „Autorita a Divy“ nebo „Tvrzení a zázraky“. Autorita a historie, 
pardon, Důkaz a historie nebo Tvrzení a zázraky. A myšlenka je, na čem 
zakládáte své chápání reality? Důkazy? Dějiny? Bible je kniha 
historických zkušeností? Nebo to zakládáte na tvrzeních někoho z autorit, 
nebo "Páni, nějaký zázrak." To, co to u mě spustilo, byly dvě věci. Za 
prvé, mířili jsme k Smithsonian National Museum of Natural History. Na 
mém blogu uvidíte venku obrázky s nápisem „Národní muzeum Národních 
dějin". Zadal jsem do svého vyhledávače, Mapy Google, a to, co se 
objevilo v Googlu bylo: „Přírodní muzeum přírodních divů“. Přírodních 
divů. Říkal jsem si, přírodních zázraků? To znamená, že jde o přírodní 
historii? Historie a zázraky. Historie vyžaduje, abyste skutečně 
studovali historii, abyste pochopili historická fakta, co se vlastně 
stalo. Zázraky jsou navrženy tak, aby vás ohromily.  

Další věc, která se stala, možná jste viděli zpravodajský článek, 
tam byl profesor University of Pittsburgh, který svým studentům ve třídě 
řekl, že není žádný rozdíl mezi lidskou mužskou a ženskou kostrou. Řekl 
to svým studentům. Žádný rozdíl mezi lidskou mužskou a ženskou kostrou. 
Studenti se mu smáli a já mám odkaz a cituji článek, studenti se smáli a 
on byl v šoku! Proč se mi smějete? Mám doktorát. Já jsem autorita. Vy 
nemáte titul. Vy jste vlastně ještě nedostudovali. Vy mi musíte věřit, 
protože jsem to řekl. Vy se tomu smějete, že? Ale tohle se stalo během 
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COVIDu. Jsem doktor ten a ten. Jsem šéfem té či oné agentury. Mám 
autoritu. Řekl jsem to. To se stalo v temném středověku. Já jsem papež. 
Já jsem kněz.  

Odkazuji na skutečný příběh, který se mi stal asi před 13 lety, 
když jsem vedl aktivní rozhovory se starším pastorem v této komunitě. 
Jeden z pomocných pastorů mi řekl: "Nemáš právo se ho ptát, protože on je 
Pánův pomazaný." Je vrchním pastorem. Starší pastor promluvil. Kdo jsem 
já, že můžu klást otázky? Přijmi autoritu! Nezáleželo na tom, jestli měl 
pravdu nebo ne. To není relevantní. Kaifáš promluvil: "Ježíši, nemáš 
právo se ptát. Kdo tady má autoritu?" Rozumíte problému? Svět pracuje na 
sesazení lidského rozumu z trůnu. Bůh říká: "Pojďte se společně 
domluvit." Naše služebnost se jmenuje "Pojďme a proberme to". Iz 1:18 
Pojďte se společně domluvit. Jsme zde, abychom rozvinuli naši kritickou a 
zralou schopnost těch, kteří si praxí rozvinuli schopnost rozlišovat 
správné od špatného. Svět tvrdě pracuje. Toto je jádro.  

Řeknu vám hlavní agendu trans hnutí. Transgender hnutí nemá nic 
společného s lidskými právy nebo s jednotlivci zápasícími se skutečnými 
srdcervoucími problémy. Měli bychom však být soucitní s každým 
jednotlivcem, který se potýká s některou z těchto otázek. Nechtěli byste 
žít v jejich kůži. S nimi to nemá nic společného. Ve skutečnosti vám 
řeknu, že většina z nich je velmi ošklivým způsobem používána mocnými. 
Lidé u moci to používají k jednomu primárnímu účelu, aby zničili vaši 
schopnost myslet. Přijmout vládce mající autoritu, kteří vám dávají a 
říkají, co si musíte myslet. Např. pokud je pravda, že neexistuje nic 
takového jako muž a žena. Chápete, že toto je ten nejzákladnější koncept, 
který i zvířata dokážou rozlišit? To je. Zvířata dokážou rozeznat rozdíl. 
Kohout a slepice nejsou totéž. Beran a ovce nejsou totéž. Každý pozná ten 
rozdíl od nejútlejšího věku, že existuje biologické mužství a biologické 
ženství. Bůh nás vytvořil jako muže a ženy. Ti dva v jednotě se zamilují. 
Je to naší součástí. Pokud přijmete tuto myšlenku, že nemůžete používat 
své vlastní Bohem dané smysly a inteligenci rozlišit mezi tím, co je muž 
a žena. Pokud nic takového neexistuje, pak na světě nezůstaly vůbec žádné 
objektivní standardy. Proto nikdy nemůžete hnát nikoho u moci k 
zodpovědnosti. Nikdy je nemůžete pohnat k odpovědnosti za jejich činy. 
Pokud mají moc a řeknou to, je to tak. A to je cíl. Mít tady "svět" 
lumíků a následovníků, kteří prostě dělají to, co dělá autorita. Velmi 
podobné temnému středověku a církvi temného středověku a ty iracionální 
věci, to se tehdy dělo pod takzvaným "deštníkem náboženství". Ale teď 
máme nové náboženství. Ano, je to náboženství. Je to kult. Žijeme ve 
světě, ve kterém je kultismus. Je to formou uctívání Země na zelené 
straně.  

Dovolte mi, abych vám přečetl pár citátů. Podělím se o tyto dva 
citáty, abych dokumentoval, jak historický adventismus, co zakladatelé 
Církve adventistů očekávali, že poselství Tří andělů je. A jaké poselství 
jsme měli přinést světu. Nechám na vás, abyste se rozhodli, zda je toto 
hlavní poselství, které dnes vidíte vycházet z oficiálních publikací a 
kazatelen Církve adventistů .  

Toto je Touha věků, strana 22. Nemyslím si, že je to příliš daleko. 
"Na zemi se snesla tma, protože Bůh byl nesprávně pochopen. Aby temnými 
mraky mohlo proniknout světlo a aby svět se mohl opět vrátit k Bohu, bylo 

nutno zlomit klamnou moc satanovu. To se nemohlo stát násilím. Použití 

násilí odporuje zásadám správy Boží. Bůh si přeje jen službu lásky a 

lásku NELZE vynutit, NELZE ji získat násilím nebo mocí. Lásku lze vzbudit 

jen láskou. Znát Boha znamená milovat ho. Boží charakter (Povaha) se musí 

projevit jako protiklad charakteru satana. A to mohla učinit jen jediná 

bytost v celém vesmíru. Jen ten, kdo poznal výšku a hloubku lásky Boží, 

ji mohl zjevit. Po temné noci světa musí vzejít Slunce spravedlnosti „a 

zdraví bude na paprscích jeho“ (Mal 4:2)." To se mluví o Ježíši. A pak 
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Touha věků (DA 759), abychom ukázali použití, jak Bůh používá nebo 
nepoužívá moc. „Bůh mohl zničit satana a jeho přívržence tak snadno, jak 
lehce může člověk hodit kaménkem; avšak neučinil tak. Ta vzpoura neměla 

být potlačena násilím. Násilí je nástrojem POUZE POD SATANOVOU vládou. -
Kromě doby soudu a velkého bílého trůnu, Bůh je povinen dát svatým pokyn 
použít sílu k... Ne, to se tam neříká. Násilí je nástrojem JEN pod 
satanovou vládou. Boží zásady nejsou toho druhu. Moc Boží spočívá na 

dobrotě, milosrdenství a lásce a projevuje se jen uplatňováním těchto 

zásad. Vláda Boží je mravní, hlavní silou je pravda a láska." Pravda a 
láska.  Převládající silou. Toto je to poselství. Řeknu vám to. Nikdy 
jsem neslyšel tento ústřední vzkaz během semináře Zjevení, kterého jsem 
se kdy zúčastnil.  Co vy?  

Vzali jsme poselství tří andělů světu, abychom podpořili Satanovu 
verzi Boha. A pokud mě v tom chtějí církevní vedoucí vyzvat, jsem 
otevřený. Zasedněme ke kulatému stolu vysílanému živě na internetu a 
diskutujme o prostředcích a metodách. Pojďme si dát malou církevní 
historii. Teď přeskakuju všude možně. Takže budeme jen skákat...počkej, 
musím... [vzdychne] [smích]  

V roce 1888 se objevila otázka, jaký zákon je v Galatským? Byly dvě 
strany. Je to obřadní zákon, je to mravní zákon Desatera přikázání? Ellen 
Whiteová se ve výboru nevyjádřila. Řekla, že postoj je tady příliš 
nepřátelský a příliš neKristovský na to, aby zde působil Duch svatý. 
Obořila se ně kvůli jejich nepřátelství mezi sebou. Nakonec ale na tu 
otázku odpověděla. "Jsem dotázána, jaký zákon v Galatským je naším 
učitelem, který nás má přivést ke Kristu." A řekla, že jsou to oba, jak 
ceremoniální, tak morální zákon Desatera. Ale v tomto úryvku, ten 
apoštol, resp. Duch svatý promlouvá skrze apoštola, obzvláště o mravním 
zákonu Desatera přikázání. Tohle bylo velmi znepokojující. Církev 
adventistů měla příležitost posunout se od legalismu ke spravedlnosti z 
víry, ale místo toho církevní vedení zatlačilo ještě houževnatěji na 
vnucený Boží zákon, jakýsi systém pravidel, který Bůh legálně vynucuje, a 
šup, EGW poslali do Austrálie. "Pryč s ní z našeho velitelství." A naše 
církev to později znovu dvojnásobně neústupně vyšponovala ohledně Otázky 
o doktrínách, kde učili, a kniha <i>Question on Doctrine</i> je napsána, 
aby se pojistilo, že nás ostatní evangelikální křesťané přijmou do kř. 
těla/orgánu a přestanou nás nazývat sektou/kultem, což udělali. Dnes jsme 
přijímáni jako evangelická církev. Ale co bylo nutné udělat, je to, že 
jsme museli přijmout trestně-právní model spásy, a že všechny hříchy, 
minulé, současné i budoucí, byly uloženy na Ježíše na kříži a byly Bohem 
potrestány na kříži , a proto byly všechny hříchy ošetřeny na kříži, což 
účinně odstraňuje poselství svatyně. Protože pravé adventní poselství je, 
že Ježíš zaujal místo hříšníka u kříže, zvítězil v jeho prospěch a 
opatřil si potřebnou nápravu, a ten lidský druh byl spasen na kříži v 
osobě Ježíše Krista. -Pokud máme jednu pandu naživu, pandy nevyhynou.- 
Protože Ježíš žil bezhříšným lidským životem a povstal v lidstvu, budeme 
mít vždy bezhříšného člověka v osobě Ježíše Krista. Biologický druh 
člověka byl spasen v osobě Ježíše Krista. Zároveň si Kristus opatřil to, 
co bylo nutné, aby každý další exemplář v historii mohl mít podíl na jeho 
úspěších a přijímat prostřednictvím sv. Ducha vítězství Kristovo, a už 
nežiju já, ale žije ve mně Kristus a my se k Němu můžeme připojit ve 
věčném životě. Je to bezplatný dar pro všechny, kdo ho chtějí, ale tento 
dar vyžaduje uplatnění v srdci věřícího prostřednictvím působení Ducha 
svatého. To je poselství svatyně. Ježíš odešel do nebe a řekl: „Je pro 
vás dobré, že odcházím. Pokud neodejdu, Utěšitel nepřijde. Až přijde 
Utěšitel, nebude mluvit sám od sebe, bude mluvit jen to, co slyším já. On 
se chystá vzít, co je moje, a dá ti to vědět. Duch vezme Mé vítězství a 
dá vám to vědět." Ten trestně-právní (penalizační) model tohle všechno 
"ničí". Máme právní prohlášení v soudní síni v nebi. NEMÁME transformaci 
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srdce. NESTÁVÁME se Kristovou spravedlností. Jsme PROHLÁŠENI za Kristovu 
spravedlnost, i když nejsme. Naše církev od té doby bloudí pouští-
pustinou.  

První odstavec pondělní lekce říká: „Tyto pasáže odhalují propojení 
mezi bázní před Hospodinem a dodržováním jeho přikázání. Bát se Boha je 
postojem zbožné úcty, který nás vede k poslušnosti. Z nebe zaznívá 
naléhavá výzva pro všechny spasené z milosti, aby poslouchali Boží 
příkazy (Ef 2,8–10). Milost nás neosvobozuje od poslušnosti Božích 
přikázání. Evangelium nás osvobozuje od odsouzení zákona, ne od naší 
odpovědnosti řídit se jím a žít podle něj." Neodsuzovat a stále musím 
poslouchat, ale co když neuposlechnu? Pak jsem odsouzen? Počkej. Co 
kdybych se dnes přiznal a dostalo se mi odpuštění, ale pak odejdu a někdo 
mi udělá něco zlého, a já se rozzlobím a prokleju ho a možná mu jednu 
fláknu. Jsem nyní pod zákonem a odsouzen, dokud nepřiběhnu a znovu se 
nevyznám? Žili jsi někdy takový život? Proč neexistuje žádné odsouzení? V 
Zákoně designu neexistuje žádné odsouzení, protože všechny hříchy 
zaplatil Ježíš. A Bůh tě nemůže právně odsoudit, pokud... ve skutečnosti, 
když se na tebe Otec podívá, ani tě nemůže vidět. Když se podívá na váš 
nebeský záznam, pokud jste prohlásili Ježíše za svého Spasiteli, najde 
toto. Och, řekněme, vezmu si Russella. Russell. Prohlíží si Russellův 
záznam a zjišťuje, že Russell se narodil v Betlémě matce jménem Marie. To 
je to, co objevuje. A on žil 33 let dokonalého života. Nikdy nezhřešil. 
Je to to, co objevuje? Je to to, co Bůh vidí pro každého z nás? Má dvě 
miliardy malých Ježíšků, kteří všichni žijí stejný malý 33letý život. To 
je to, jak to někdo chápe. To se však často vyučuje. Ježíšův záznam jde 
do našeho záznamu. On zaujímá naše místo. Proč neexistuje žádné 
odsouzení? Uvažujte o tom lékařsky. Pokud máte rakovinu a jdete pod 
skener, který dokáže rakovinu vidět, ten skener=zákon. Zákon je 
diagnostickým nástrojem k odhalení hříchu. Proto to bylo dáno, Desatero 
přikázání. Podíváte se do zrcadla, abyste to viděli. Může usvědčit. 
Odhaluje to. Takže půjdete pod magnetickou rezonanci (MRI), která 
odhaluje rakovinu. Dělá MRI skener něco, aby to vyřešil? Ne. Dělá 
Desatero něco, aby to napravilo? Vy poté vyjdete z toho skeneru, jste 
usvědčeni, vidíte velký nádor, nyní víte, že máte rakovinu, jste 
usvědčeni a souhlasíte, ten zákon udělal svou práci. Pracujete nyní 
opravdu tvrdě, abyste udělali něco pro ukonejšení toho MRI skeneru? 
Děláte něco opravdu těžkého, aby to ve vás skener už neviděl? Možná, že 
příště, až budete skenováni, tak necháte naskenovat svého bratra místo 
sebe. To je druh všech věcí, které se učí. Ne, co děláte, zákon je 
učitel, zákon je diagnostický nástroj, odhaluje hřích, aby nás přivedl ke 
Kristu! Takže ta MRI, co chcete? Mám rakovinu, chcete jít k onkologovi, 
chcete jít k lékaři, který má lék. Jdete ke Kristu a lékař zasáhne a 
uvede rakovinu do remise. Potřebujete teď zničit ten MRI skener? Ne, 
nemusíte ničit zákon. A když vás MRI skener znovu oskenuje, co najde? 
Není tam žádná rakovina, je pryč. A proto je zákon psán do srdce a mysli. 
Takže nikdy nezničíme zákon. Máme v sobě hřích a vzpurnost, které nás 
ničí a Boží zákon je vepsán do nás. Proč tedy neexistuje žádné odsouzení? 
Protože když vás zákon zkoumá, už to není vaše hříšné já, to, co ve vás 
žije je Kristus, a už nezbývá nic, co byste mohli odsuzovat. To proto. 
Takže toto je Římanům 8:1-4 z NIV. "A proto již není žádné odsouzení pro 
ty, kdo jsou v Kristu Ježíši. Zákon Ducha života v Kristu Ježíši tě totiž 
osvobodil od zákona hříchu a smrti." Už mě neovládají sklony k přežití. 
Už mě neovládá strach a sobectví. Nyní mám zákon lásky, který mě řídí. 
Mám nové srdce a přímého ducha. To je to, co se říká. "Co bylo pro Zákon 
kvůli slabosti těla nemožné, to vykonal Bůh: Poslal svého vlastního Syna, 
aby se vypořádal s hříchem v těle, jaké má hříšný člověk. Na tomto těle 
odsoudil hřích, aby spravedlivý požadavek Zákona byl naplněn"... v mém 
záznamu nebeské knihy Ne, na nás. na nás, kdo nežijeme podle těla, ale 
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podle Ducha. A jak to parafrázuji v mém překladu REMEDY. Proto těm, kdo 
důvěřují v Krista Ježíše, již není souzeno zemřít, protože skrze Krista 

Ježíše je zákon lásky očistil a uzdravil ze zákona sobectví a smrti. 

Psaný zákon nebyl schopen obnovit důvěru, protože mohl pouze 

diagnostikovat nákazu nedůvěry a sobectví, jež nás všechny prostupuje. 

Bůh dosáhl tohoto obnovení svého charakteru lásky v lidech tím, že poslal 

svého vlastního Syna v lidském těle, aby z lidstva vymýtil sobectví, aby 

odhalil pravdu o Bohu, odhalil lži Satana a odhalil, co se stane, když 

infekce hříchu není léčena. A tak Bůh odsoudil nákazu sobectvím jako 

ničivý element v hříšném lidství, aby zákon lásky, totiž princip, na 

kterém život je založen, mohl být plně obnoven v nás, kteří už nežijeme 

podle sobeckých tužeb, ale v harmonii s Duchem lásky a pravdy. Takový je 
plán. Miluj Boha celým svým srdcem, myslí, duší a silou a bližního jako 
sebe sama.  

Milostivý Otče v nebesích, moc ti děkujeme :-), že jsi nám dal 
zvláštní poselství pro čas konce, abychom povolali lidi zpět k uctívání 
Toho, kdo učinil nebesa, země, prameny vod, abysme uctívali Stvořitele, 
designéra, udržovatele, jehož zákony řídí veškerou realitu a pryč s tímto 
císařským římským diktátorem, tvůrcem pravidel, trestajícím konstruktem 
falešného Boha, který infikoval svět. Nyní se modlíme, aby tvůj Duch vzal 
Kristovo vítězství a zreprodukoval ho v nás a způsobil, že se staneme 
tvojí spravedlností na Zemi. Modlíme se ve Tvém svatém jménu, Amen. 


